
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 469 af 6. december 2019 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Julie Lungholt 
  

20. december 2019 
J.nr. 2019 - 11835 

  

Retsudvalget 2019-20
REU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 469 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren angive, hvor mange der har fået eftergivet gæld for straffesagsomkostnin-

ger for hvert af de seneste 10 år, og hvor lang tid de i gennemsnit har haft gælden, da den 

blev eftergivet? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da besvarelsen kræver behandling 

af en større mængde data. Et endeligt svar forventes fremsendt i uge 5. 
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